
Sociálna  komisia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh 

Košice,        28.11.2024 

Číslo:          572/2024/OOPaM 

Zapísal:      Ing. Dagmar Plančárová 

Tel. 055/720 80 23,  e- mail: dagmar.plancarova@kosicejuh.sk 

 

Zápisnica č. 11/2024  

zo zasadnutia sociálnej  komisie 

 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 26.11.2024 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny - členovia komisie                                      

                                                              

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu  

2. Informácia o 2. a 3. úprave Programového rozpočtu MČ Košice – Juh v roku 2024 

3. Informácia o plnení „Akčného plánu rozvoja Mestskej časti Košice – Juh za roky 2022-2024“ 

4. Informácia o schválenom rozpočte mesta Košice na roky 2025-2027 v kontexte poskytovania   

    opatrovateľskej služby MČ Košice- Juh  a fungovania ZOS v roku 2025 

5. Informácia o vianočnej  zbierke trvanlivých potravín „Daruj kilečko“ 

6. Informácia o opätovnom zapojení sa do projektov „Koľko Lásky sa zmestí do krabice od 

topánok“, „Vianočná pošta“ a „Vianoční pomoci“ pre seniorov v ZOS a OS  

7. Rôzne 

8. Záver    

 

K bodu č. 1  - Otvorenie zasadnutia a schválenie programu. 

 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla  predsedníčka komisie JUDr. Soňa Ivančová, PhD,  ktorá 

privítala prítomných členov komisie. Prítomní -   členovia komisie, Ing. Dagmar Plančárová. – 

tajomník komisie, Ing. Marián Záhoranský, PhD.Svoju neúčasť ospravedlnila Mgr. Miroslava 

Langerová .Následne dala predsedníčka komisie hlasovať o predloženom návrhu programu. 

Program bol jednoznačne schválený. Konštatovala, že komisia   je uznášaniaschopná  a bude 

sa riadiť navrhovaným programom.  

 

Hlasovanie o programe rokovania komisie: 

prítomní: 4       za : 4       zdržal sa: 0      proti: 0 

 

Uznesenie: 

Program rokovania komisie bol jednoznačne schválený. 

                     

K bodu č. 2- Informácia o 2. a 3. úprave Programového rozpočtu MČ Košice – Juh v roku 

2024 

 

Vedúci OEaM ako spracovateľ materiálu informoval členov komisie o najdôležitejších 

súvislostiach predkladaného materiálu. Členovia komisie nemali žiadne iné doplňujúce alebo 

pozmeňujúce návrhy. 

 

 

 



Uznesenie: 

 

Sociálna Komisia prerokovala Informáciu o 2. a 3. úprave Programového rozpočtu MČ Košice 

– Juh v roku 2024  a odporúča materiál  bez pripomienok predložiť na schválenie na najbližšie 

zasadnutie MZ MČ. 

 

Hlasovanie 

Prítomní:   4            Za: 4   zdržal sa:0          proti:0 

 

K bodu č. 3 . Informácia o plnení „Akčného plánu rozvoja Mestskej časti Košice – Juh za 

roky 2022-2024“ 

 

 

Ing. Tatian Sedláková, ako spracovateľka materiálu  informovala členov komisie 

o  najdôležitejších súvislostiach predkladaného materiálu. Členovia komisie nemali žiadne iné 

doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy. 

 

Uznesenie: 

 

Sociálna komisia prerokovala predloženú  Informáciu o plnení „Akčného plánu rozvoja 

Mestskej časti Košice – Juh za roky 2022-2024“ a odporúča materiál  predložiť na schválenie 

na najbližšie zasadnutie MZ MČ Košice-Juh. 

 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 5         Za:  5    zdržal sa: 0          proti:0 

 

K bodu č.4- Informácia o schválenom rozpočte mesta Košice na roky 2025-2027 

v kontexte poskytovania opatrovateľskej služby MČ Košice- Juh  a fungovania ZOS 

v roku 2025 

 

Vedúca OSV Ing. Dagmar Plančárová   informovala členov komisie o schválenom rozpočte 

mesta Košice na rok 2025-227, ktorý predpokladá v programe 1: Sociálne mesto, v časti OS 

u verejných poskytovateľov-MČ , financovanie vo výške 1 085 000 EUR, čo je v podobnom 

rozsahu ako mesto schválilo na tento rok 2024 .Pre ZOS mesto v rozpočte na rok 2025 schválilo 

sumu vo výške 300 tis. EUR, čo je rovnaká suma , ako to bolo v tomto roku 2024, pričom pre 

MČ Košice-Juh na rok 2024 bolo schválených o 17 tis. Eur menej, ako to bolo v roku 2023, 

pričom každým rokom rastú režijné náklady, nájom, odvody do poisťovní, stravné a pod. Mesto 

Košice však túto skutočnosť v rozpočte pre ZOS v mestských častiach nezohľadňuje napriek 

vzneseným argumentom. Čo sa týka rozpočtu pre OS u verejných poskytovateľov, mesto 

Košice na rok 2025 v programe 1: Sociálne mesto, v časti OS u verejných poskytovateľov-MČ, 

ráta so sumou 1 085 000 EUR pre všetky 4 OS v MČ napriek tomu, že vie, že reálne náklady 

na poskytovanie OS v MČ sú skoro dvojnásobné – dôvodí to tým, že je pravdepodobnosť,                    

že bude v roku 2025 vyhlásená nová výzva v rámci NP TOS a zapoja sa všetky 4 MČ, čím 

získajú preplatené výdavky OS, o čo menej zaťažia rozpočet mesta Košice. Pravdepodobnosť 

na vyhlásenie výzvy v roku 2025 je veľmi malá, o čom svedčia aj informácie a listy z MPSVaR 

SR, ako aj UPSVaR SR, ktoré má mesto Košice k dispozícii. Boli na túto skutočnosť 

upozornený mailom, avšak napriek tomu, bol schválený rozpočet vo vyššie uvedenej sume. 

Prebiehajú rokovania, aby vôbec doplatili sľúbené finančné zdroje na OS v roku 2024, ktoré 

boli podmienené kofinancovaním financovania OS i z vlastných zdrojov rezervného fondu MČ. 



Vedenie MČ rokuje aj o roku 2025, boli zaslané aj listy na MMK s tým, že pokiaľ nebude výzva 

v roku 2025 v rámci NP TOS, mestská časť Košice- Juh už nemá dostatok finančných zdrojov 

na dofinancovanie OS v rezervnom fonde, je potrebné navýšiť zdroje z mesta, ináč hrozí 

rušenie služieb, prepúšťanie, či vrátenie OS mestu Košice. Na toto upozornili aj členovia 

komisie a žiadali, aby vedenie MČ rátalo s viacerými možnými alternatívami, ale musia sa 

rozhodnúť pre jednu, ak už budú známe všetky informácie, dotazovať sa na MPSVaR SR, meste 

Košice, tlačiť mesto na zvýšenie finančných prostriedkov v rozpočte mesta, ináč budú MČ 

nútené redukovať stavy OS, rušiť služby pre klientov či odovzdať OS mestu Košice. 

 

Uznesenie: 

Sociálna Komisia prerokovala Informáciu o schválenom rozpočte mesta Košice na roky 2025-

2027 v kontexte poskytovania opatrovateľskej služby MČ Košice- Juh  a fungovania ZOS 

v roku 2025 a vzala ju na vedomie.  

 

Hlasovanie 

Prítomní:  5           Za: 5    zdržal sa:  0        proti: 0 

 

K bodu č.5- Informácia o vianočnej  zbierke trvanlivých potravín „Daruj kilečko“ 

 

Vedúca OSV Ing. Dagmar Plančárová  informovala členov komisie o prebiehajúcej 

potravinovej pomoci s názvom Daruj kilečko, ktorú MČ Košice-Juh pravidelne každý rok 

organizuje pred Veľkou Nocou a Vianocami s cieľom. Zbierka prebieha do 29.11.2024 a bude 

následne vyhodnotená a čom bude komisia informovaná na komisii v decembri. Poslanci 

sľúbili aj ich príspevok do zbierky, ako je zvykom už niekoľko rokov.                      

 

Uznesenie: 

Sociálna komisia prerokovala predložené Informácie o vianočnej  zbierke trvanlivých potravín„ 

Daruj kilečko“a vzala ich na vedomie. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 5            Za:  5   zdržal sa:0          proti:0 

 

K bodu č.5- Informácia o opätovnom zapojení sa do projektov „Koľko Lásky sa zmestí 

do krabice od topánok“, „Vianočná pošta“ a „Vianoční pomoci“ pre seniorov v ZOS a OS  

 

Vedúca OSV Ing. Dagmar Plančárová   informovala členov komisie o zapojení sa MČ Košice- 

Juh ako to bolo aj minulý rok 2024 do projektov Koľko Lásky sa zmestí do krabice od topánok“, 

„Vianočná pošta“ a „Vianoční pomoci“ pre seniorov v ZOS a OS, ktorých cieľom                                      

je   na Vianoce potešiť seniorov darčekmi podľa ich prianí, či darčekmi, ktoré pre nich pripravia 

detí zo zapojených základných a stredných škôl. Pre ZOS by tak malo byť pripravených 

a odovzdaných 13 krabíc plných lásky a pre seniorov v rámci opatrovateľskej služby zase 85 

balíčkov podľa ich prianí. 

 

Uznesenie: 

Sociálna komisia prerokovala predložené Informácie o opätovnom zapojení sa do projektov 

„Koľko Lásky sa zmestí do krabice od topánok“, „Vianočná pošta“ a „Vianoční pomoci“ pre 

seniorov v ZOS a OS“a vzala ich na vedomie. 

 

Hlasovanie 

Prítomní:   5          Za: 5    zdržal sa:   0       proti:0 



K bodom č.6 a 7: 

 

Predsedníčka  sociálnej  komisie následne poďakovala prítomným za účasť a ukončila 

rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                              

..............................                                                                 ...................................                            

      Ing. Dagmar Plančárová                                                        JUDr. Soňa Ivančová, PhD. 

tajomníčka komisie                                                                   predsedníčka komisie     


